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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  02.12.2024 Tidspunkt:  18.00 – 

19.30/julefrokost 
til 20.30 
 

Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 

af: 

Signe Broe 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Line Smidt, Claus Holm, Ken Alstrup 

Arrangør  

Referent: Kristina B. Jensen 

Tidtager:  

Deltagere: Tina Q. Skotte, Dorthe Rousing, Nete Zarp, Henrik Olsen og Malene K. Dilling 

Elevråd: Sofie Holm 
Medarbejderrepræsentanter: Søren R. Johansen (SJ) 

Ledelse: Kristina B. Jensen (KB), Signe Broe (SB) 

 

Før skolebestyrelsesmødet 16.00-18.00: 

1. Emne:  Byggeprojektet  (2 timer) 

Orientering og 

drøftelser 

Legepladsudvalget udvælger leverandør ud fra tre udbydere. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

Ordinært møde 18.00-19.30 

1a. Emne:  Byggeprojektet (10 min) 

Til orientering Tina melder tilbage fra legepladsudvalget og Claus fra møde med Michel. 

Orienteringspunkter:  
Legepladsudvalgsmøde: Udvalget har indgivet deres karakterer på udvalgte 
kriterier. Det er nogle rigtig flotte tegninger, der er blevet forelagt. Peter er 
gået tilbage med det hele, og der kommer først en udmelding, når kontrakten 
er underskrevet. 

 

 Der har været afholdt møde med Michel og Peter vedr. ønsket parkeringsareal 
der, hvor der i dag er SFO. 
  
Michel vil forsøge at anlægge området med græs i første omgang. Derudover 

åbne området ned mod fodboldbanernes p-plads, samt opsætte lys.  
Man er dermed gået væk fra ”Vild med vilje”.  
 
Der er dermed åbnet for p-plads senere.  

 
Skolen har også ønsket at kigge på ordentlig asfalt, samt om hvorvidt 
busområde er optimalt.  

 
Der er intet på skrift endnu.  
 
 

 Peter sender en lydmand til at måle på sydfløjen. Derudover kigges der på 
vinduerne/fugerne, da der er træk.  

I det gamle IT-rum bliver der ordnet med loft, døre og lamper.  
På sydfløjen bliver grupperummene også ordnet.  
Derfor bliver overleveringen rykket til en gang i januar.  



 

Dagsorden 

Side 2 af 3 

 

Møbler til SFO/indskoling bliver også først leveret i januar 2025. der er indkøbt 

for kr. 550t. Tegninger er vist.   

 
Toiletter på sydfløjen bliver også fikset. Når knager leveres, opsættes disse 
også. 
 
Alt er færdigt sommer 2025 – forhåbentlig inden sommerferie.  
 

 

2. Emne:  Nyt fra elevrådet – (10 min) 

Orientering og 
drøftelser  

Sofie orienterer. 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Givet svar til ”Firhøj Natur og Idrætspark”.   

4 elever har været til trivselstopmøde med workshops.   

Elevrådet vil gerne give et bud til en mobilpolitik, hvor 

ældre elever kan få lov til deres mobil. Eller elever med 
særlige behov.  

  

Tre elever deltager i kommunens fælleselevråd.    

Elevrådet vil gerne lave en rundspørge for at undersøge 
behovet for skabe til computere. 

  

 

3. Emne:  ”Hærværk” - indsatsen (15 min)  

Orientering og 
drøftelser 

Opsamling fra skolefesten. Og hvor langt er vi? Er der svar fra 
Montagegruppen? Hvad er næste skridt? – Vi har brug for noget nu her på den 
korte bane. Ken og Signe har været rundt med Montagegruppen 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Der var mange ideer. Vi går med en ”Smiley-kampagne” 
med slogans. Bliver opsat på toiletter. Involvere 

rengøringen, så månedens klasse kan kåres.  

Måske også en konkurrence mellem drenge og 
pigetoiletterne.  
 
Kan også ligges på gulvet, døre og borde uden noget, der 
bliver ødelagt.  
 
Vi starter i udskolingen og nudger til det gode.  

  

   

   

 

4. Emne:  Skolefest (10 min) – 

Orientering  Hvordan laver vi en skolefest for indskolingen/mellemtrinnet 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Forældreudvalg: Tina, måske Ken, Malene, Nete 

 

  

Signe/Kristina undersøger med Jesper, om vi må bruge 
ungdomsskolen.  

  

Lokale og musik vil i så fald være i orden. Evt. kr. 10,- i 
indgang.  
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5. Emne:  Høring ny styrelsesvedtægt (15 min) – bilag 

Orientering  Se bilag 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Høringssvar: Vedr. §1, stk 2 
Lav en undtagelse som er gældende specifik for Sejerø 
skole. Demokratisk problem. Skal ikke gå udover større 
skoler.  

  

Drøftes også i MED og medmindre der er uenigheder, 
sendes der et samlet høringssvar.  

  

Positiv kommentering på Juniormesterlærerklasse. 
Folkeskoleregi – gerne Svebølle.  

  

   

 

6. Emne:  Skal-opgaver fra Folkeskolelovens § 44 (10 min) - bilag 

Drøftelser og 
beslutning 

Claus, Henrik, Dorte og Malene kigger på lektiepolitikken og kommer med et 
oplæg. Næste politik/princip 

Konklusion Oplægget kommer i MED og elevrådet.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Oplægget med rettelser kommer med på MED i januar 
og derefter i elevrådet.  

  

   

   

 

7. Emne:  Samlæsning 4. og 5. klasse (10 min)  

Drøftelser og 
beslutning 

Hvordan går det med samlæsningen? 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Vi har været i gang i knap en måned.    

Der mangler en status. Den første var pæn og ærlig – 

mest fokus på sprog.  

  

Lærerne organiserer sig godt, så der er to-lærer på i 
mange timer. Der har dog også været konflikter. 
Det går bedre end Signe havde forventet.  
Forældremødet gik godt.  

Forældrene har lavet en gruppe og lavet aftale om at 
mødes.   
Mere info fra lærerne ønskes.  

  

   

8. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering  

Orienteringspunkter:  

  

9. Emne:  Punkter til næste møder: 
 

Punkter: - Tilbagemelding fra 0.a’s forældrerådsmøde v/Claus 

- Lektiepolitik efter MED og elevråd 
 
 

 

 

Julefrokost: 19.30-20.30 


